
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 22/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 414/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναμόρφωση (11η) προϋπολογισμού και 
ετησίου προγράμματος δράσης, έτους 2014. 

 
Σήμερα 6 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 2-10-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  40 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5)Β.Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9)Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12)Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. Κάκαρης, 16)Μ.Παπαϊωάννου, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 
19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ιακωβίδου Ευγενία, 21) Χ. Γαϊτάνου, 22)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 
25)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 26)Ι.Κυρατλίδης, 27)Μ.Σουμελίδης, 28) Ν. Τσιαμήτρος, 29)Ζ.Πατσίκας, 30) Α. Καγκελίδης, 
31)Γ.Γουλτίδης, 32)Ι.Παπαγιάννης, 33)Η.Τσιφλίδης, 34)Σ.Ελευθεριάδου, 35)Ν.Μπέκης, 36)Π.Παπαδίνα, 
37)Α.Αποστολόπουλος, 38)Α.Μαρκούλης, 39)Σ.Στουγιάννος, 40)Γ.Μελιόπουλος. 

          Απόντες 
Ι.Χειμώνας 

 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Σταφυλίδου, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Ν. Αγγέλου 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, 
Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 2ου εκτάκτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 410/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 411/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 414/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης, Ι.Παπαγιάννης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Οφανίδης, Γ.Σοφιανίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 415/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μπέκης, Α.Μαρκούλης 
7) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 416/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, 
Γ.Κάκαρης, Γ.Ορφανίδης, Χ.Κούτρας, Θ.Αγγελίνας και επανήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 417/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 418/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κούτρας και αποχώρησε η κ. Μ.Παπαϊωάννου 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 420/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ. 
Κ.Καραπαναγιωτίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 421/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ε.Ιακωβίδου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 422/2014 απόφασης προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 424/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 425/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 428/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 429/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 437/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Σ.Στουγιάννος 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 440/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας και προσήλθε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 441/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ζ.Πατσίκας 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 444/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Καγκελίδης 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 445/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Καγκελίδης 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 1-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι: 
   Α) Σύμφωνα με  το από 16/9/2014 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Διεύθυνσης Περιβάλλοντος 

προτείνεται η δημιουργία πίστωσης  με τίτλο «Προμήθεια αλατιού για αποχιονισμό οδών Δήμου 
Βέροιας χειμερινής περιόδου 2014-2015» με ποσό 10.000,00€. Η προμήθεια  κρίνεται απαραίτητη 
προκειμένου ο Δήμος μας να ανταποκριθεί στην αντιμετώπιση των χιονοπτώσεων. 

   Το παραπάνω ποσό θα εξασφαλισθεί από τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου 
έτους 2014 και από τον Κ.Α. 30.7333.011  «Αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών και επικίνδυνων 
καταστάσεων».   

  Β) Με την υλοποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου τρέχοντος έτους υπάρχουν 
πιστώσεις που δεν επαρκούν μέχρι την λήξη του οικονομικού έτους, με αποτέλεσμα να απαιτείται η 
ενίσχυσή τους από πιστώσεις άλλων Κ.Α. οι οποίες δεν θα πραγματοποιηθούν εντός του έτους ή 
υπερκαλύπτουν τον σκοπό τους. 

 Οι Κ.Α. που χρειάζονται ενίσχυση είναι: 
1- 00.6421 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών»  με ποσό 

3.000,00€ 
2- 00.6494 «Έξοδα συμβολαιογράφων και δικαστικών επιμελητών»  με ποσό 1.000,00€ 
3- 30.6422 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» των 

Τεχνικών Υπηρεσιών με ποσό 2.000,00€.  
4- 00.6131.001 «Αμοιβή ΕΛΤΑ για είσπραξη προστίμων ΚΟΚ» με ποσό 5.000,00€. 
      Οι πιστώσεις θα προέλθουν από τους Κ.Α: 
1- 00.6524 «Συμβολαιογραφικά έξοδα και δαπάνες σύναψης δανείων» ποσό 2.000,00€ 
2- 10.6673.004 «Προμήθεια υλικών συντήρησης εξοπλισμού έξυπνου οικισμού» ποσό 

3.000,00€ 
3- 90.9111 «Αποθεματικό» ποσό 6.000,00€. 
   Γ) Στον προϋπολογισμό του Δήμου τρέχοντος έτους υπάρχει πίστωση με Κ.Α. 

10.6115.002 και τίτλο «Αμοιβές Ιατρού Εργασίας με σύμβαση μίσθωσης έργου» με ποσό 
7.000,00€. 

   Από την παραπάνω πίστωση ο Δήμος μας θα καλύψει εκτός της αμοιβής του Ιατρού 
Εργασίας και την αμοιβή του Τεχνικού Ασφαλείας, των οποίων η δαπάνη δεν θα υπερβεί το 
ανωτέρω ποσό για το τρέχον έτος. 

   Για το σκοπό αυτό θα πρέπει να προβούμε σε αλλαγή του αρχικού τίτλου με Κ.Α. 
10.6115.002  από «Αμοιβές Ιατρού Εργασίας με σύμβαση μίσθωσης έργου» σε «Αμοιβές Ιατρού 
Εργασίας και Τεχνικού Ασφαλείας με σύμβαση μίσθωσης έργου» με την ίδια πίστωση. 

  Δ) Με την αρίθμ. 80789/23-9-2014 απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας 
- Θράκης εγκρίθηκε η μεταβίβαση πίστωσης συνολικού ποσού 8.251,00€  προς στον Δήμο μας για 
την αντιμετώπιση των εκτάκτων αναγκών κατά την προπαρασκευή και διεξαγωγή των Δημοτικών 
και Περιφ/κών Εκλογών και των Εκλογών ανάδειξης των μελών του Ευρωπαϊκού Κοιν/λίου του 
Μαΐου 2014. 

   Επειδή στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014 δεν προβλέφθηκε η σχετική πίστωση 
θα πρέπει να προβούμε στην  αποδοχή και αναμόρφωσή του, με την  ενίσχυση των αντίστοιχων  
Κ.Α. στο σκέλος των εσόδων και εξόδων.   

   Ύστερα από τα παραπάνω και σε εφαρμογή των διατάξεων του άρθρου 8 του Β.Δ. 
17.5/15.6.59, παρακαλείται το Δημοτικό  Συμβούλιο να αποφασίσει για την αποδοχή και 
τροποποίηση ή μη του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2014 ως εξής: 

    Α)  Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
10.000,00€ από τον Κ.Α. 30.7333.011 «Αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών και επικίνδυνων 
καταστάσεων» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.  30.7333.018 «Προμήθεια αλατιού για 
αποχιονισμό οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2014-2015» με ποσό 10.000,00€» από Ίδια 
Έσοδα. 



    Β)  Στο σκέλος των Εξόδων:  Μεταφέρει στο  Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111   ποσό 
5.000,00€ από τους Κ.Α. 1-  00.6524 «Συμβολαιογραφικά έξοδα και δαπάνες σύναψης δανείων» 
ποσό 2.000,00€ 

2- 10.6673.004 «Προμήθεια υλικών συντήρησης εξοπλισμού έξυπνου οικισμού» ποσό 
3.000,00€ 

  Μεταφέρει από το Αποθεματικό 90.9111 ποσό 11.000,00€ και ενισχύει τις πιστώσεις με 
Κ.Α. 1- 00.6421 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών»  με ποσό 
3.000,00€ από Ίδια Έσοδα 

2- 00.6494 «Έξοδα συμβολαιογράφων και δικαστικών επιμελητών»  με ποσό 1.000,00€ 
από Ίδια Έσοδα 

3- 30.6422 «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» των 
Τεχνικών Υπηρεσιών με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα  

4- 00.6131.001 «Αμοιβή ΕΛΤΑ για είσπραξη προστίμων ΚΟΚ» με ποσό 5.000,0€ από 
Ίδια Έσοδα. 

   Γ) Στο σκέλος των Εξόδων  αποφασίζει την αλλαγή του αρχικού τίτλου με Κ.Α. 
10.6115.002  από «Αμοιβές Ιατρού Εργασίας με σύμβαση μίσθωσης έργου» σε «Αμοιβές Ιατρού 
Εργασίας και Τεχνικού Ασφαλείας με σύμβαση μίσθωσης έργου». 

   Δ) Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.004 «Επιχορήγηση ΥΠΕΣ 
για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής δημοτικών και περιφερειακών εκλογών και 
εκλογών ανάδειξης των μελών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου» με ποσό 8.251,00€. 

   Στο σκέλος των εξόδων ενισχύει τις πιστώσεις με Κ.Α.1-  10/6012 «Αποζημίωση 
υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές πρόσθετες 
αμοιβές» με ποσό 5.466,45€ από έσοδα του ΥΠΕΣ, 2- 10.6051 «Εργοδοτικές εισφορές προσωπικού 
με σύμβαση Δημοσίου Δικαίου» με ποσό 2.784,55€ από έσοδα του ΥΠΕΣ.  

   Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης έτους 2014. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου: Έχουμε την 11η αναμόρφωση προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος 

δράσης για το 2014, σε τέσσερα σημεία. Το ένα είναι η προμήθεια αλατιού, κατά 10.000€ που θα 
προέλθει από την αντιμετώπιση έκτακτων κινδύνων αναγκών και επικινδύνων καταστάσεων και 
δεύτερον οι κωδικοί που χρειάζονται ενίσχυση είναι τα οδοιπορικά 

Πρόεδρος: Να πάμε ένα ένα να τα ψηφίσουμε; Ένα-ένα, 10.000 από τις έκτακτες ανάγκες 
για αγορά αλατιού. 

Αποστολόπουλος: κ. Ασλάνογλου θέλω να μου πείτε αν τα 10.000€ συγκριτικά με άλλες 
χρονιές είναι επαρκές το ποσό ή όχι; Να έχουμε κάποιο συγκριτικό στοιχείο με τις προηγούμενες 
χρονιές, τι γίνεται; 

Παπαδόπουλος: Ναι είναι επαρκές, είναι στα όρια των προηγούμενων χρόνων. 
Πρόεδρος: Είναι στα όρια, θέλει κανείς να τοποθετηθεί; Ναι κ. Μπέκη. 
Μπέκης: Είχαμε έναν ήπιο χειμώνα δεν χρειάστηκε πολύ αλάτι, δεν ξέρω αν ξοδεύτηκε το 

περσινό ή κάθε φορά παίρνουμε μετά και χρησιμοποιούμε; 
Παπαδόπουλος: Το αλάτι δεν ξοδεύτηκε όλο, όμως ούτε και πέρυσι είχε ξοδευτεί το 

προπέρσινο, ούτε και πρόπερσι το αντιπροπέρσινο. Υπάρχει ένα απόθεμα αλλά κρίνεται ότι 
χρειάζεται και αυτή η ποσότητα. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος. 
Ασλάνογλου: Στη δεύτερη ενότητα οι κωδικοί που χρειάζονται ενίσχυση είναι τα 

οδοιπορικά έξοδα και η αποζημίωση μετακινούμενων αιρετών με ποσό 3.000€, έξοδα 
συμβολαιογράφων και δικαστικών επιμελητών με ποσό 1.000€, οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων υπαλλήλων των τεχνικών υπηρεσιών 2.000€, αμοιβή των ΕΛΤΑ για είσπραξη 
προστίμων ΚΟΚ με 5.000€. Οι πιστώσεις θα προέλθουν από συμβολαιογραφικά έξοδα και δαπάνες 
για σύναψη δανείου 2.000€, προμήθεια υλικού και συντήρησης εξοπλισμού έξυπνου οικισμού με 
3.000€ και από το αποθεματικό με 6.000€. 



Πατσίκας: Τώρα το διάβασα και δεν μπορώ να μη το σχολιάσω, αφού αναφέρθηκα στον 
«έξυπνο οικισμό», προφανώς είναι μια έξυπνη λύση να παίρνουμε πιστώσεις από τον «έξυπνο 
οικισμό», για να δώσουμε σε οδοιπορικά. 

Αποστολόπουλος: κ. Ασλάνογλου θέλω να μου πείτε, για ποιο λόγο δεν επαρκούν; Λέτε ότι 
υπάρχουν πιστώσεις που δεν επαρκούν μέχρι τη λήξη του έτους, γιατί δεν επαρκούν; Τι 
μεσολάβησε και τι προέκυψε; Και πρέπει να τις αλλάξετε από άλλες πιστώσεις οι οποίες δεν θα 
πραγματοποιηθούν εντός του έτους ή υπερκαλύπτουν το σκοπό τους. Πως ξέρετε ότι δεν θα 
πραγματοποιηθούν μέσα στο έτος ή ότι έχουν υπερκαλύψει άλλες πιστώσεις τον σκοπό τους; Αν 
μπορείτε να είστε λίγο πιο αναλυτικός. 

Δαούλας: Σύμφωνα με το Βασιλικό Διάταγμα που διέπει το δημόσιο λογιστικό, 
επιτρέπονται οι αναμορφώσεις στη διάρκεια του έτους και αυτό κάνουμε.  

Αναλυτικά θέλω να σας αναφέρω ότι ο πρώτος κωδικός, οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση 
μετακινούμενων αιρετών, από αυτό τον κωδικό καλύπτονται οι δαπάνες μετακίνησης του 
Δημάρχου και διαφόρων συμβούλων.  

Μέχρι τις 31 Αυγούστου η πρώην Δήμαρχος τις μετακινήσεις της ,τις κάλυπτε η ΚΕΔΕ, 
γιατί ήταν και μέλος της ΚΕΔΕ και δεν απαιτούνταν ποσά μεγάλα για τις μετακινήσεις. Είχαμε ένα 
μικρό ποσό γύρω στα 3.000€. Ο νέος Δήμαρχος μετακινείται και τα έξοδα καλύπτονται από την 
υπηρεσία. Επομένως δεν μπορεί να καλυφθεί από αυτή τη δαπάνη η μετακίνησή του και κατ’ 
επέκταση προτείνουμε να ενισχυθεί αυτός ο κωδικός. Όχι μόνο ο Δήμαρχος αλλά και οι 
Αντιδήμαρχοι και κάποιοι σύμβουλοι.  

Τα έξοδα συμβολαιογράφων και δικαστικών επιμελητών, προβλέπονταν μία πίστωση 
σύμφωνα και με τα περσινά δεδομένα και προτείνεται η ενίσχυση με 1.000€ για να μπορέσουμε να 
βγάλουμε όλη τη χρονιά, γιατί ο δήμος θα προβεί σε κάποια σύνταξη συμβολαίων και απ’ ότι μας 
ενημέρωσαν από το τμήμα περιουσίας, απαιτείται ένα ποσό και γι αυτό βάλαμε και αυτό το 
χιλιάρικο.  

Τα οδοιπορικά έξοδα των υπαλλήλων των τεχνικών υπηρεσιών και αυτό ήταν ένα μικρό 
ποσό.  

Όπως θα δείτε και στον προϋπολογισμό, βάζουμε πολύ μικρά ποσά στις μετακινήσεις αλλά 
επειδή προκύπτουν διάφορες ημερίδες και πρέπει οι υπάλληλοι να μετακινηθούν, για αυτό και 
ενισχύουμε και αυτόν τον κωδικό. Η αμοιβή των ΕΛΤΑ για την είσπραξη των προστίμων, υπάρχει 
μία σύμβαση του Υπουργείο με τα ΕΛΤΑ για να μπορούν οι πολίτες να πληρώνουν τις κλήσεις, τις 
παραβάσεις ΚΟΚ μέσω ΕΛΤΑ. Τα ΕΛΤΑ μας αποδίδουν αυτά τα ποσά που εισπράττει και 
παρακρατεί μία προμήθεια που προβλέπεται από τη σύμβαση που έχει με το Υπουργείο και όχι με 
το δήμο. Αυτή η πίστωση που προβλέπεται κάθε χρόνο, ήδη αυτή τη στιγμή που φτάνουμε στο 
τέλος της χρονιάς, πλησιάζει στην υπερκάλυψη του ποσού γι αυτό και προτείνουμε την ενίσχυση 
να μην έχουμε προβλήματα μέχρι το τέλος της χρονιάς. Όπως βλέπετε, τα ποσά που προτείνεται να 
ενισχυθούν είναι τα συμβολαιογραφικά έξοδα και δαπάνη σύναψης δανείων εκεί υπάρχει μία 
πίστωση 2.000€. Ο δήμος δεν προβλέπεται μέχρι το τέλος της χρονιάς να συνάψει κάποιο δάνειο, 
οπότε αυτά τα χρήματα μπορούμε να τα χρησιμοποιήσουμε για οποιοδήποτε άλλο σκοπό, όπως και 
η προμήθεια υλικών συντήρησης εξοπλισμού «έξυπνου οικισμού», υπάρχει ήδη πίστωση απλά 
παίρνουμε 3.000€ γιατί μένει λίγο χρονικό διάστημα οπότε δεν θα χρειαστεί να δαπανηθεί αυτή η 
πίστωση και ένα μέρος παίρνουμε από το αποθεματικό. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε απλά ήθελα να πω εξαιτίας του γεγονότος που προέκυψε ζήτημα με 
τη θέση μας, με τη θέση του συνδυασμού, για ποιο λόγο έλαβε αυτή τη θέση, δεν είναι ζήτημα αν 
αμφισβητούμε την ύπαρξη της ανάλογης ανάγκης.  

Το ζήτημα είναι ότι ο προϋπολογισμός έχει καταρτιστεί με χαρακτηριστική αστοχία διότι 
δεν ήταν επισταμένος. Εφιστούμε την προσοχή στη νέα δημοτική αρχή, έτσι ώστε ο καινούργιος 
προϋπολογισμός να καταρτιστεί με προσοχή και με τη συναίνεση των αρμοδίων υπαλλήλων έτσι 
ώστε να μην ανακινούνται  τέτοια ζητήματα τροποποίησης αυτού. Όσον αφορά, και είναι θέση την 
οποία θα την τηρήσουμε μέχρι τέλους, τις διάφορες πιστώσεις που λαμβάνει εκτάκτως από το 
κράτος, από τρίτους, ο Δήμος Βέροιας, αυτά θα τα ψηφίζουμε. Όσον αφορά όλες τις άλλες 
τροποποιήσεις θα απέχουμε από την ψηφοφορία.  



Μελιόπουλος: Πρόεδρε αντί τοποθέτησης, μια και συνεχίζεται η ιστορία να φέρνονται 
διαφορετικοί κωδικοί σε ένα θέμα, υποθέμα έστω, το δύο και το τρία θα το ψηφίσω, το ένα και το 
τέσσερα όχι. 

Παπαδίνα: Πρόεδρε οφείλουμε να διευκρινίσουμε, όπως φαίνεται από τις συνεχιζόμενες 
τροποποιήσεις του προϋπολογισμού.  

Ο προϋπολογισμός του 2014 αντιμετώπισε μεγάλη δυσκολία στη σύνταξή του και αυτό 
μάλλον οφείλεται στην ύπαρξη πολλών υποχρεώσεων προς εργαζομένους, προμηθευτές, 
ασφαλιστικούς οργανισμούς. Σημαίνει δε ότι ο προϋπολογισμός και το τεχνικό πρόγραμμα, 
ακολουθούν κατευθύνσεις τροποποιημένες που δεν οδηγούν σε φιλόδοξους στόχους ανοδικής 
πορείας, ανάπτυξης κοινωνικής πολιτικής του δήμου, διότι δεν είναι σε θέση να επιταχύνει την 
πορεία βελτίωσης του βιοτικού επιπέδου των συνδημοτών μας και παράλληλα να ανταποκριθεί με 
επιτυχία στις ανάγκες του δήμου. Για αυτούς τους λόγους θα ψηφίσουμε λευκό.  

Ασλάνογλου: Ο προϋπολογισμός δεν μπορεί να έχει πάντοτε τη σύγκλιση που πρέπει, γιατί 
δημιουργούνται έκτακτα έξοδα, γι αυτό και υπάρχουν αναμορφώσεις στον προϋπολογισμό. 
Κανένας δεν ξέρει για παράδειγμα η είσπραξη των προστίμων ΚΟΚ τι ποσό θα είναι, δηλαδή αν 
εισπράτταμε όλο το ποσό εμείς δεν θα είχαμε ανάλογο ποσό προς τα ΕΛΤΑ. Αν τα εισπράξουν τα 
ΕΛΤΑ θα πρέπει να τροποποιηθεί αυτό το πράγμα. Έτσι δεν μπορούμε να ξέρουμε την 
κινητικότητα κάποιων ανθρώπων των τεχνικών υπηρεσιών, ανάλογα με τα έργα τα πολλά που θα 
γίνουν, ανάλογα με την κινητικότητα. Δεν μπορεί ο προϋπολογισμός να έχει τέτοια μεγάλη 
σύγκλιση. 

Δήμαρχος: Εγώ απλά θέλω να παροτρύνω την κ.Παπαδίνα και όποιον άλλο θέλει να έρθει 
να δει πως συντάσσεται ένας προϋπολογισμός χωρίς χρήματα. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Ι.Παπαγιάννης, Σ.Ελευθεριάδου, 

Α.Αποστολόπουλος, Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Ασλάνογλου: Είναι η Τρίτη ενότητα, αμοιβές γιατρού εργασίας που μέχρι τώρα δεν είχαμε 

ξοδέψει το ποσό των 7.000€, λόγω του ότι δεν είχε προσληφθεί και ο κωδικός μετατρέπεται, λόγω 
ανάγκης για τεχνικό ασφαλείας, για πρόσληψη τεχνικού ασφαλείας σε αμοιβές γιατρού εργασίας 
και τεχνικού ασφαλείας με σύμβαση μίσθωσης έργου με την ίδια πίστωση ακριβώς. 

Πρόεδρος: Κατ’ επανάληψη κάναμε προσπάθειες να βρούμε χρήματα για ιατρό εργασίας, 
και παίρνουμε με μπλοκάκι.  

Μελιόπουλος: Είπατε αν κατάλαβα καλά, δεν έχει βρεθεί γιατρός εργασίας, για να πάω στην 
επόμενη ερώτηση. Έτσι είναι ότι δεν έχει βρεθεί γιατρός εργασίας; Δεν βρέθηκε γιατρός εργασίας 
με 7.000€ έστω και με μπλοκάκι; Θα βρεθεί τώρα και γιατρός εργασίας και τεχνικός ασφαλείας με 
το ίδιο ποσό; 

Δήμαρχος: Καταρχήν πρέπει να πούμε ότι τα 7.000€ ήταν χρήματα για όλο το έτος και μόνο 
για τον γιατρό. Τώρα συζητάμε για τους τρεις μήνες που υπολείπονται. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 
Ασλάνογλου: Το Δ΄ είναι με απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης, όπου εγκρίθηκε η 

μεταβίβαση πίστωσης συνολικού ποσού 8.251€ προς το Δήμο μας για την αντιμετώπιση εκτάκτων 
αναγκών και την προπαρασκευή των δημοτικών περιφερειακών εκλογών και για την ανάδειξη των 
εκλογών μελών κοινοτικού συμβουλίου το Μάιο του ’14. Από αυτό το ποσό έχει έρθει καινούργιο 
ποσό 8.251€ το οποίο διαιρείται των όσων δικαιούνται και εργοδοτικές εισφορές. 

Πρόεδρος: 8.251€ για τις εκλογές που δικαιούνται οι εργαζόμενοι στις εκλογές και ένα 
μέρος και εργοδοτικές εισφορές.  

Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται στην 
τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι  



Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικές σύμβουλοι Π.Παπαδίνα, Σ.Ελευθεριάδου 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 1-10-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 
Ασλάνογλου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 80789/23-9-2014 απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-
Θράκης.. 
3.- Την αιτιολογική έκθεση του Τμήματος Προγραμματισμού του Δ. Βέροιας. 
4.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης του 
Δήμου έτους 2014, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
6.- Τα αποτελέσματα των επί μέρους ψηφοφοριών. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  

 
Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014, ως εξής: 
1) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 

10.000,00€ από τον Κ.Α. 30.7333.011 και τίτλο «Αντιμετώπιση εκτάκτων αναγκών και 
επικίνδυνων καταστάσεων» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30.7333.017 και τίτλο 
«Προμήθεια αλατιού για αποχιονισμό οδών Δήμου Βέροιας χειμερινής περιόδου 2014-2015» με 
ποσό 10.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2) Στο σκέλος των Εσόδων:  
α) Μεταφέρει στο Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 5.000,00€ από τους Κ.Α.: 1.- 

00.6524 με τίτλο «Συμβολαιογραφικά έξοδα και δαπάνες σύναψης δανείων» ποσό 2.000,00€ και 
2.- 10.6673.004 με τίτλο «Προμήθεια υλικών συντήρησης εξοπλισμού έξυπνου οικισμού» ποσό 
3.000,00€. 

β) Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 11.000,00€ και ενισχύει τις 
πιστώσεις με Κ.Α.: 1.- 00.6421 και τίτλο «Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων 
αιρετών» με ποσό 3.000,00 από Ίδια Έσοδα, 2.- 00.6494 και τίτλο «Έξοδα συμβολαιογράφων και 
δικαστικών επιμελητών» με ποσό 1.000,00€ από Ίδια Έσοδα, 3.- 30.6422 και τίτλο «Οδοιπορικά 
έξοδα και αποζημίωση μετακινούμενων υπαλλήλων» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα και 4.- 
00.6131.001 και τίτλο «Αμοιβή ΕΛΤΑ για είσπραξη προστίμων ΚΟΚ» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια 
Έσοδα 

3) Στο σκέλος των Εξόδων αλλάζει τον αρχικό τίτλο του Κ.Α. 10.6115.002 από «Αμοιβές 
Ιατρού Εργασίας με σύμβαση μίσθωσης έργου» σε «Αμοιβές Ιατρού Εργασίας και Τεχνικού 
Ασφαλείας με σύμβαση μίσθωσης». 

4) Στο σκέλος των Εσόδων ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 1211.004 και τίτλο «Επιχορήγηση 
ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης προπαρασκευής και διεξαγωγής δημοτικών και περιφερειακών 
εκλογών και εκλογών ανάδειξης των μελών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου» με ποσό 8.251,00€. 

Στο σκέλος των Εξόδων ενισχύει τις πιστώσεις με Κ.Α. α) 10.6012 και τίτλο 
«Αποζημιώσεις υπερωριακής εργασίας και για εξαιρέσιμες ημέρες και νυκτερινές ώρες και λοιπές 
πρόσθετες αμοιβές» με ποσό 5.466,45€ από Έσοδα του ΥΠ.ΕΣ. και β) 10.6051 και τίτλο 
«Εργοδοτικές εισφορές προσωπικού με σύμβαση Δημοσίου Δικαίου» με ποσό 2.784,55€ από 
Έσοδα του ΥΠ.ΕΣ. 

Β)  Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου έτους 2014. 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  414 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Χ. Σταφυλίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 22-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Ελευθεριάδου 
Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  

 
 

 
 
 


